
Referat afdelingsbestyrelsesmøde afd. 11, d. 25/11 2020 

 

1) Maria og Mark fraflytter afdelingen pr. 1. februar, og fratræder derfor bestyrelsen på dette 

tidspunkt. 

Johnny melder sig som ny midlertidig formand fra 1. februar indtil beboermødet i 2021. Johnny og 

Maria finder selv et tidspunkt til overdragelse. 

 

2) Legepladsen: Maria følger op på udskiftning af gyngestativ. 

 

3) Vaskekælder: Johnny fortæller, at der er problem med affald i vaskekælderen. Der efterspørges en 

større skraldespand. Der efterspørges censorstyret belysning, da lyset brænder hele dagen. 

 

4) Der er problemer med storskrald ved nr. 18. Det er specielt én familie der skaber problemer. 

Administrationen er orienteret, men der sker ikke noget. 

 

5) Festlokalet skal ikke udlejes nytårsaften. Maria giver service besked.  

 

6) Næste møde er onsdag den 13. januar kl. 18. Mødet er med forplejning. 


